

【专业推荐】世博会旗杆供应商南天生产的旗杆

产品名称	【专业推荐】世博会旗杆供应商南天生产的旗杆
公司名称	无锡南天安全设施有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:南天 型号:NT-F-10 材质:304不锈钢
公司地址	无锡市惠山区洛社镇人民南路188号
联系电话	139 6188 0198 13961880198

产品详情

品牌	南天	型号	NT-F-10
材质	304不锈钢	工艺	机加工
规格	10M		

【推荐】外贸旗杆/学校旗杆/政府旗杆/企业旗杆--南天是2010上海世博会旗杆供应商。

南天旗杆--国家专利产品民，南天公司下辖旗杆事业部，专门从事各种旗杆的研发与制作。凭着多年制作旗杆的经验以及不断创新的精神，公司在中国首家推出南天牌不锈钢“内置式旗杆、顺风定位旗杆、风动旗杆、电动遥控旗杆、自动奏国歌旗杆”，并于2004年取得四项旗杆专利技术。南天旗杆遍布广东、海南、内蒙古、四川、上海.....在中国的每一个地区您都可以看到它雄壮的身影。并且已远销到东南亚及其他国家。南天旗杆标志着中国旗杆的领先技术。

(此价格仅为排名需要而随意填写，如果你需要了解真实的价格请直接在贸易通里给我们留意，或者拨打我们公司的电话：0510-83302533，手机：13961880198)

2010年，美力凯(南天)旗杆成为上海世博会指定旗杆。上图为2010年5月1日8：30分，伴随着中国人民解放军军乐团奏响庄严而雄壮的国歌，五星红旗徐徐升起，随后在国际展览局曲和上海世博会主题曲乐声中，国际展览局旗和上海世博会会旗也缓缓上升，飘扬在空中。随后200多面来自各参展国和国际组织的旗帜也陆续升起，整个“旗林广场”成了旗帜的海洋。

.美力凯(南天)电动遥控旗杆采用国际先进的微电脑控制技术，能对旗杆升旗、降旗的时间进行准确有效的控制，并具有广播联动功能，可以将多根旗杆联网，实现群升、群降、群停。同步度可达到0.1秒。

美力凯(南天)旗杆具有如下特点：

a.通过电机及相关电器装置，用按钮或遥控器即可控制旗帜的升降。

b.该电动装置能满足对旗杆较大范围(10-30米)的要求，具有自动学习功能。

c.控制器外形美观、操作界面简洁、使用方便。

d.旗绳采用特制的不锈钢钢丝绳，放在旗杆内部，经久耐用。

e.电机体积小，噪音低，安全安装在旗杆内部。

19.电动旗杆配上自动奏乐及扩音装置，使电动旗杆在升旗的同时奏响国歌，更显出升旗时的庄重气氛，加上扩音装置后，则可在旗台上进行升旗后的报告或训话（适用于政府机关、学校、星级酒店、中外合资企业等）。

20.如果您的控制室离旗杆较远，我们还为您提供控制箱

21.全天候豪华型防水音柱

22.专业级扩声控制系统

23.电动旗杆控制箱

24.电动旗杆升旗仪式(五星红旗上升中.....)

25.顺风定位装置

通过特制的装置，旗帜在风向任意变动的情况下，也不缠绕在旗杆上。

26.风动装置

通过强劲的风泵及吹风装置，使旗帜在无风的状态下照样舒展飘扬，更显生机。

27.顺风定位装置、绕绳装置采用进口甲酞原料（以保证它在空气中的耐磨、耐候性），以及铝合金精密铸件组合而成。

30.内置式旗杆

通过定制的手摇装置，控制旗帜的上下升降，而旗绳则隐藏在旗杆内部，不再遭受风雨之苦。

上海地区部分旗杆工程业绩

体育、会展中心旗杆

上海国际会议中心旗杆

上海罗店国际会议中心旗杆

上海虹口足球场旗杆

上海f1国际赛车场旗杆

上海国际汽车城旗杆

酒店、写字楼旗杆

上海瑞吉红塔大酒店旗杆

上海香榭丽大酒店旗杆

上海香格里拉大酒店旗杆

上海四季酒店旗杆

上海古井大酒店旗杆

上海外航大酒店旗杆

上海天庭大酒店旗杆

上海蓝宝石大酒店旗杆

上海古象大酒店旗杆

绿地莫奈酒店旗杆

上海金光外滩中心旗杆

上海天安中心旗杆

上海德国中心旗杆

上海嘉华中心旗杆

上海钱江大厦旗杆

上海明申大厦旗杆

上海财税大厦旗杆

上海沙田大厦旗杆

上海西部大厦旗杆

上海巨鹿大厦旗杆

上海森南大厦旗杆

上海梅陇大厦旗杆

上海正大广场旗杆

上海恒隆广场旗杆

上海明天广场旗杆

上海财富广场旗杆

学校旗杆

上海远东学校旗杆

上海文莱中学旗杆

华东师大附属中学旗杆

同济大学汽车学院旗杆

上海大学旗杆

上海中医药大学旗杆

中国医科大学旗杆

上海青少年素质教育基地旗杆

政府机关旗杆

上海张江镇人民政府旗杆

上海金桥镇人民政府旗杆

上海唐镇人民政府旗杆

上海高行镇人民政府旗杆

上海曹路镇人民政府旗杆

上海虹口区人民政府旗杆

上海闸北区人民政府旗杆

上海青浦区检察院旗杆

上海青浦区供电局旗杆

上海青浦出口加工区旗杆

上海闵行出口加工区旗杆

上海闵行电视台旗杆

上海徐汇区税务局旗杆

上海市高级人民法院旗杆

上海市公安局旗杆

水利部太湖流域管理局旗杆

企业、工厂旗杆

上海宜家家居旗杆

上海福耀汽车玻璃有限公司旗杆

上海昌辉汽车电器有限公司旗杆

上海久乐汽车安全气囊有限公司旗杆

上海久耐汽车离合器有限公司旗杆

上海飞利浦有限公司旗杆

上海大众汽车有限公司旗杆

上海芬美意有限公司旗杆

上海明治橡胶有限公司旗杆

闵行自来水有限公司旗杆

上海统领印刷有限公司旗杆

上海扬盛印务有限公司旗杆

上海集彩包装有限公司旗杆

上海奉城经济园区有限公司旗杆

上海重矿连铸技术工程公司旗杆

中国石油化工股份公司旗杆

惠生化工工程有限公司旗杆

上海二手车交易市场旗杆

上海良工阀门有限公司旗杆

上海上川仪器仪表厂旗杆

上海西郊百联购物中心旗杆

上海物虹商业大厦旗杆

中国船级社上海分社旗杆

上海民防应急中心旗杆

上海上广电旗杆

上海中芯国际旗杆

上海小绵羊电器公司旗杆

上海一钢不锈钢公司旗杆

上海德宝汽车服务有限公司旗杆

上海张江华虹科技园旗杆

上海中信医药有限公司旗杆

16. exhibiting the achievements of nantian

17. the brief introduction of electric flagpole that has gained many patents.

18. nantian electric remote control flagpole has brought in international advanced micro-computer control technology, which can exactly and effectively control the time of raising and lowering a flag of flagpoles. it owns the related broadcast function, which enables many flagpoles to connect online, and consequently carries out group raising, group lowering and group stopping. the time of synchronization can be controlled within 0.1 second.

the characters of nantian electric remote control flagpole are showed below:

a. with an electric motor and relevant electric equipment, raising and lowering a flag can be controlled by a button or a remote controller.

b. the electric equipment can meet the demand of flagpoles over a large area (from ten meters to thirty meters), and it owns the automatic study function.

c. the remote controller has nice appearance, simple operating interface and convenient operation.

d. the flag rope is made of a special stainless steel wire rope, which is put inside the flagpoles. it is durable in use.

e. the electric motor owns small size and low noise, which is safely installed inside the flagpoles.

19. the electric flagpoles are equipped with the equipments of automatic playing music and public address, which can achieve the synchronization between raising a flag and playing the national anthem. it will express the magnificent atmosphere of raising a flag. with the public address equipment, giving a lecture can be carried out on the flag platform after raising a flag, which is fit for governments, schools, star-hotels, joint venture enterprises and so on.

20. if your control room is far from the flagpole, we will provide a control box for you.

21. the all-day luxury waterproof sound pole

22. the professional public address control system.

23. the electric flagpole control box.

24. the mode of electric flagpole raising a flag, for example five-star red flag is rising.

25. the following wind location device.

with special equipment, a flag doesn't twine round the flagpole with the random change of wind direction.

26. the wind power equipment.

with a strong wind pump and winding equipment, a flag can also flick without the wind.

27. the following wind location device and the rotating rope equipment are made of importformic anhydridematerials in order to ensure its wearability in air, and combine precise aluminum alloy casts.

28. the adjustable hanging flag equipment.

29. the adjustable flagpole.

30. the built-in flagpole.

the custom-built manual setter controls raising and lowering a flag, but the flag rope is kept inside the flagpole far from damage of wind and rain.

contact : 杨先生

mobile : 0 13961880198

tel : 0510 83302533

e-mail : mrcpoles@gmail.com